

Finspang: 50 ans déjà !

Dernière mise à jour: 11-09-2017

This 3rd weekend of August, Yvoir welcomed his twinning friends of Finspang, Sweden.

Indeed, 2017 is the 50th anniversary of the twinning between the 2 cities.

Some of the swedish ancestors were ironmasters from our area, who had gone to Sweden to create a new industry, to find a new life.

The friendship established in 1967, between our two cities, remind us of the memory of these courageous men and women, gone to Sweden to find good fortune.

This weekend, the twinning friends went party together !

Thanks to Mr Martinsson, to Mr Vinterhjarta, to Misses Horkeby and her husband,

and to Elias Axelsson and Per Jeansson. Ce troisième week-end d'Août, Yvoir a accueilli ses amis suédois jumeaux de Finspang. En effet, 2017 est le 50ème anniversaire du jumelage entre les 2 cités.

Certains des ancêtres suédois étaient des artisans du fer de notre région, partis en Suède pour créer une nouvelle industrie, pour vivre une nouvelle vie, et trouver bonne fortune. L'amitié établie en 1967 nous rappelle le souvenir de ces hommes et femmes courageux.

Et ce week-end, les jumeaux ont fait la fête ensemble !